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Artikel 45 vragen 
 
 
Aan:  College van B&W Zwolle 
Van:  Fractie SP, Bert Sluijer    /  Fractie CDA, Margriet Boersma   
Betreft: Upgraden jongerenplek / vuurplekken Stadshagen Milligerplas     
Datum: 26 februari 2021    
 
 
 
Geacht college, 
 
Op maandag 1 februari 2021 zijn 72 Zwolse jongeren via een groepsapps in gesprek gegaan met Zwolse 
politici. Ondergetekenden namen deel in het groepsgesprek van Stadshagen/Level-Z.  
 
Directe aanleiding tot de gesprekken was de situatie rondom de Coronarellen die week ervoor. Maar al 
snel ging het over wat jongeren nu raakt en wat hen bezig houdt voor de toekomst. Eén van de jongeren 
nodigde ons uit tot een rondleiding langs de plekken in Stadshagen die voor hen waardevol zijn.   
 
Dat hebben wij op 4 februari 2021 gedaan. Resultaat was een ongedwongen rondleiding en leuke 
gesprekken met de jongeren. Over hoe ze op diverse manieren betrokken zijn in hun wijk. Via Level-Z, 
via BikeLife038 enzovoorts. Hoe zij bij het uitbreken van de Coronacrisis ouderen hielpen met 
boodschappen doen. Hoe zij een verbinding legden met de fietsers van de Hanzerenners. Hoe de oudere 
jongeren, de jongere jeugd opneemt, hoe ze onderling afspraken maken, op elkaar letten en het vooral 
gezellig hebben met elkaar en graag in contact komen met anderen en de buurt.   
 
Eén van die belangrijke plekken is de vuurplaats en de jongerenplek aan de Milligerplas. De jongeren 
maken daar niet alleen in de zomer gebruik van. Uit het investeringsoverzicht in de visie Milligerplas 
blijkt dat € 7.500,00 uitgetrokken is voor het ‘upgraden’ van de jongerenplek. De eerste verkennende 
gesprekken waren in november 2019. Dat is voor jongeren een lange tijd terug. In de visie Milligerplas 
staat dat in 2020/2021 de voorbereidingen worden getroffen. Maar de jongeren hebben meer dan een 
visie. Zij hebben al concrete ideeën en willen graag aan de slag met de jongerenplek en de vuurplekken. 
Dat is nu al mogelijk, ook tijdens en met respect voor de (nog) geldende Corona maatregelen.   
 
Deze jongerenplek en de vuurplaats zijn aan de plas aan de westzijde, waar de buurt Breezicht steeds 
verder volgebouwd wordt richting de Milligerplas.  
 
De rondleiding en het gesprek met de jongeren brengt de SP en het CDA tot de volgende vragen: 
 
 
 



Pagina 2 van 2 
 

Vragen: 
 
 

1. Ziet het college het belang dat de jongeren hebben bij het ‘upgraden’ van de jongerenplek en de 
vuurplaatsen? 
 

2. Is het college al in gesprek met de jongeren over de realisatie en inrichting van de jongerenplek en 
de vuurplaatsen?  
 

3. Ziet het college kans om het overleg met de jongeren te versnellen?  
Zo ja, wanneer kan dit concreet starten?   
 

4.  De jongerenplek en vuurplaatsen worden ook nu al gebruikt en zijn niet afhankelijk van of puur 
bestemd voor de nieuwe wijk Breezicht.   
Ziet het college kans om de realisatie van de jongerenplek en de vuurplaatsen te bespoedigen?  
 

5. Voor de jongerenplek is € 7.500,00 uitgetrokken. Welk budget is er voor de vuurplaatsen?   
 

6. De jongerenplek en vuurplaatsen liggen aan de westzijde van de plas, waar de nieuwe wijk 
Breezicht omheen gebouwd wordt.  
Is het college bereid de jongeren te helpen als zij verbinding willen leggen met de aankomende 
bewoners die in de buurt van de jongerenplek en de vuurplaatsen komen te wonen?  

 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP fractie                   Namens de CDA fractie 
Bert Sluijer           Margriet Boersma  
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